
                                     
 
                                                     P R O C E S    V E R B A L
  
        Încheiat astăzi 30 septembrie  2021 cu ocazia ședinței  ordinare   a Consiliului local Fârdea la
care  participă  un  nr.de  10  consilieri,  ,  domnul  viceprimar  Filip  Sorin,  Neamțu  Sorina  Mihaela
consilier principal in cadrul primariei pentru secretar,(concediu) și  delegații  sătesti Gherga Dimitrie
Dorel  si  Vasiloni  Petrică  Nicolae  din  partea  cetatenilor  participă  domnul  Lazăr  Gelu  și  doamna
Iorgovan Anghelina din Fârdea
        Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
       Domnul consilier Streianu Claudius  este  ales președinte de sedință 
       Se trece la începerea ședinței  și domnul consilier Streianu Claudius  prezintă ordinea de zi a
sedinței  cu urmatoarele puncte.                                                      

1. Proiect de hotărâre privind participarea Comunei Fardea in cadrul Programului privind creșterea
eficienței energetice și gestionarea inteligentă a energiei în clădirile publice

2. Proiect de hotărâre privind participarea Comunei Fardea in cadrul Programului privind creșterea
eficienței energetice și gestionarea inteligentă a energiei în clădirile publice;

3. Proiect de hotarâre privind aprobarea sumei necesare pentru reparatia  autoturismului TM 07 CLF  în
limita 9000 lei 

4. Proiect  de  hotarâre   privind  atestarea   apartenenței  la  domeniul  privat  al  Comunei  Fârdea  a
imobilelor  înscrise  in  CF  401404  nr.top.125-126/2  și  CF  401403  nr..top.124   situate   în
intravilanul localitații Fârdea 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea act adițional la contractul de concesiune nr.1348/12.08.2002 și la
contract  de concesiune nr.228/11.11.2005 și luare act de Raportul de evaluare pentru CF 400271 

6. Proiect de hotarâre privind aprobarea Regulamentului și Caietului de sarcini, a serviciului public
de alimentare cu apă și canalizare al comunei Fârdea;

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor și taxelor pentru serviciile și lucrările executate
de Serviciul Public de Gospodărire Comunală al Comunei Fârdea;

8. Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  înființării  Serviciul  public  de  Salubrizare,  aprobarea
Regulamentului  si  Caiete  de sarcini  pentru activitati  din cadrul  serviciului  de salubrizare  la
nivelul Comunei FÂRDEA , județul Timiş

9. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentatației pentru prima înscriere în cartea funciară
a  drumurilor  de  exploatare  cu  nr.cad  DE  72/5,DE  81,DE  82,DE  87,DE  89/9,DE  497,DE
73/1,DE 73/2 și DE 73/3

10. Diverse. 
         Se supune la vot ordinea de zi  și se aprobă în unanimitate.
         Se trece  la  punctul  unu al  ordinii  de  zi privind participarea  Comunei  Fardea in  cadrul
Programului privind creșterea eficienței  energetice  și  gestionarea  inteligentă a  energiei  în  clădirile
publice- camin Zolt
           Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartimentul
proiecte programe  
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si B  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
         Se trece la  punctul  doi   al  ordinii  de zi privind participarea  Comunei  Fardea in  cadrul
Programului privind creșterea eficienței  energetice  și  gestionarea  inteligentă a  energiei  în  clădirile
publice-Camin Fârdea
         Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartimentul
proiecte programe   



        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si B  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
         Se trece la punctul trei   al ordinii de zi privind aprobarea  sumei necesare pentru reparatia
autoturismului TM 07 CLF  în limita 9000 lei 
         Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de viceprimar  
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisia  de specialitate A  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
         Se trece la punctul patru  al ordinii de zi privind atestarea  apartenenței la domeniul privat al
Comunei  Fârdea  a   imobilelor  înscrise  in  CF  401404  nr.top.125-126/2  și  CF  401403  nr..top.124
situate  în  intravilanul localitații Fârdea 
        Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment
secretar   
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si C  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
         Se trece la punctul cinci  al ordinii de zi  privind aprobarea act adițional la contractul de concesiune
nr.1348/12.08.2002 și la contract  de concesiune nr.228/11.11.2005 și luare act de Raportul de evaluare pentru
CF 400271
         Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment
impozite si taxe locale   
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisia  de specialitate A   fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 9 voturi ”pentru” și doua abținere domnii consilieri  Lupulescu Samuel si Păun Vasiloni
Alin
         Se trece la punctul sase  al ordinii de zi privind aprobarea   Regulamentului și Caietului de
sarcini, a serviciului public de alimentare cu apă și canalizare al comunei Fârdea;
        Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment de
specialitate a primarului    
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si C  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
      Se trece la punctul sapte  al ordinii de zi privind aprobarea tarifelor și taxelor pentru serviciile și
lucrările executate de Serviciul Public de Gospodărire Comunală al Comunei Fârdea;
         Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment de
specialitate a primarului    
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si C  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
         Se trece la punctul opt  al  ordinii  de zi privind aprobarea înființării  Serviciul public de
Salubrizare, aprobarea Regulamentului si Caiete de sarcini pentru activitati din cadrul serviciului de
salubrizare la nivelul Comunei FÂRDEA , județul Timiş
       Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment de
specialitate a primarului    
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si C  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel  



       Se trece la punctul noua  al ordinii de zi privind aprobarea documentatației pentru prima înscriere
în cartea funciară a drumurilor de exploatare cu nr.cad DE 72/5,DE 81,DE 82,DE 87,DE 89/9,DE
497,DE 73/1,DE 73/2 și DE 73/3
       Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment de
specialitate a primarului    
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A si C  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o abținere domnul consilier Lupulescu Samuel 
        Se trece la punctul nouă al ordinii de zi  Diverse.
         Doama primar dă citire cereri domnului  Martinescu Iosif director al SC Anghel Martin  SRL firmă
care pune la dispoziția primăriei greder și cilindru compactor pentru efectuarea unor lucrării necesare
primariei   doar cu asigurarea carburantului necesar.Se supune la vot si  în unanimitate domnii consilieri
sunt de acord  urmând ca într-o ședință viitoare să se introducă pe ordinea de zi și cantitatea de motorină
necesara efectuării lucrărilor  
          În continuare se da citire adresei  Scolii generale Fârdea care solicită numirea reprezentantului
Consiliului  local  în  Consiliul  de admnistrație  al  scolii  Gimnaziale  Fârdea.Sunt  discuții  intre  domnii
consilierii si se stabileste ca reprezentant domnul consilier Neamțu Daniel urmând a se introduce pe
ordinea de zi în sedința următoare.
           La adresa ISJ privind numirea unui reprezentant al Consiliului Local  în Comisia de evaluare a
probei  de  interviu   din  cadrul  concursului   pentru  ocuparea  postului  de  director   din  unitățile  de
învățământ se discută și se aprobă numirea domnului consilier Obeadă Marius urmând a se introduce pe
ordinea de zi în sedința următoare.
           Cerere doamnei Micșa Alexandra Sonia care solicita  concesionarea unui teren in localitatea
Gladna Montană  la ieșire  spre pădure după podeț pe partea dreaptă a pârâului în vederea construirii unui
imobil de locuit urmînd să implementeze un proiect pentru o firmă de lipitori medicinale.
            Domnii consilierii spun ca trebuie să se verifice a cui este proprietatea  și să se facă o consultare a
cetățenilor.
            Cererea  domnului Ciorega Daniel pastorul Bisericii Baptiste Gladna Română  care solicită
aprobarea Consiliului local  transmiterii cu titlu gratuit a terenului în suprafață de 306 mp înscris în CF
nr.401182 Gladna Română CF vechi 660  nr top.94/2,teren pe care este construită Biserica Baptistă teren
ce  a fost dat în folosință pentru 20 de ani.Se supune la vot si se aprobă în unanimitate avizul Consiliului
Local de a face demersurile în vederea  transmiterii acestui teren și luarea unei hotărâri în acest sens.
            Referitor la  cererea domnului Ciorega Daniel pastorul Bisericii Baptiste Gladna Română  care
solicită  Consiliului Local aprobarea de radiere a dreptului de folosință asupra  terenului în suprafață de
1400 mp înscris în CF nr.401535 Gladna Română ,teren  ce  a fost dat în folosință pe durata existenței
construcției  ,având în vedere că nu mai au posibilitatea să își construiască alta biserică. Se  supune la vot
si se aprobă în unanimitate avizul Consiliului Local de a face demersurile în vederea radierii acesteia din
CF si  luarea unei hotărâri.
          Cererea domnului Babescu Marius care solicită suma de 300 lei  pentru 15 exemplare din
Monografia  Fârdea.Domnii  consilieri  sunt  de acord în  principiu dar  trebuie  să se  modifice  Agenda
culturală si să prezinte o factura de la editură pe care să o decontăm.
           Cererea domnului Stanconi Mircea  din Fârdea care  solicită radierea casei cu nr.120 de la Baraj
Surduc întrucât aceasta constructie nu mai există și figurează la impozite si taxe.
            Domnii consilieri spun ca inspectorul fiscal să meargă pe teren împreună cu domnul Stanconi
Mircea  și să identifice la fata locului dacă mai există sau nu construcția sau are un al proprietar și  dacă
nu mai exista sa fie radiată de la impozit.  
            Cererea doamnei Hârtu Violeta care solicită acordarea unui spațiu pentru locuință întrucât nu are
unde să locuiască.Din discuțiile domnilor consilieri reiese că nu avem spațiu de locuit pe care să il oferim
doamnei Hârtu.



               Cererea domnului Iamandi Mihai Calin Petru  administrator al SC Cuina Banateana care solicită
o suprafațî de 15 mp  pentru a desfășura activitate de Fast Food in comuna Fârdea lângă pompe  si podul
de peste  râu  pe o perioada de trei  luni(octombrie  –decembrie).Consilierii  solicită  informații  despre
produsele ce se comercializeaza și sunt de acord in unanimitate.
             Domnul Szonya Romeo Viorel   revine cu cererea de a concesiona cladirea Scolii de la Hauzesti
și a terenului, acum pentru a-si dezvoltat o activitate de reparații utilaje agricole precum si vînzarea de
piese în incinta imobilului își expune planșa cu viitoarea construcție.
            Domnul consilier Păun Vasiloni Alin spune că dacă ajunge să se concesioneze cladirea
concesionarul să nu taie brazii din curte.
            Doamna primar doreste ca acest contract să se facă pe o perioadă scurtă de timp,angajarea de
muncitori să se facă din oamenii din comună,oamenii din Hauzești nu îsi doresc sa fie concesionată
clădirea.
            Domnul consilier Marius Obeadă  solicită informații despre timpul de care ar avea nevoie pentru
realizarea proiectului.
             Domnul consilier  Streianu Claudius  cere informații despre ce poate oferii domnul Szonya.
             Le răspunde domnul care spune că are nevoie de 2 ani  pentru realizarea proiectului  
              Domnii consilieri spun că ar trebui să fie întrebați în primul rând locuitorii din satul Hauzești  și
să se facă o ședință la Hauzești pe această temă.
             Doamna primar spune că doreste să îl stimuleze pe domnul Gavriluț  Pirvoni pentru reușitele in
muzică și participarea la mai multe concursuri de folclor aducând si unele premii.
             Se solicită de domnii consilieri schimbarea orarului de funcționare a iluminatului public și
reducerea numărului de becuri pe unele străzi.
             Domnul consilier Petrescu Ioan pune în discuție  digul de la Bejenar.Ii răspunde doamna primar
că este necesar un protocol cu Apele Române   și o să se înainteze o adresa Apelor Române.Tot domnul
Petrescu Ioan spune să se realizeze podețul de lemn dintre Bejenar și Novăcescu.   ,puntea de acces de la
Lazăr si problema podurilor aflate în construcție.
              Domnul consilier Lupulescu Samuel spune că puntea a fost amplasata pentru că se face
amenajarea malurilor.                        
            Epuizându-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă

            

         Presedinte de ședință                                                                                    Secretar


